



TÖREBODA IDROTTSKLUBB

Protokoll fört vid Töreboda IK:s styrelsemöte 2021-02-17

Närvarande: Lars-Åke Bergman, Annki Isaksson, Camilla Leijon, Niklas Pettersson, Gunnar Welin, Magnus Olofsson, Owe Carlsson (delvis), Thomas Boethius (digitalt), Annelie Eliasson (digitalt) samt Jenny Lundman från sportgruppen (delvis)

- §1 Mötets öppnades av ordförande.
- §2 Till justeringsman valdes Niklas Pettersson.
- §3 Dagordningen godkändes.
- §4 Föregående mötesprotokoll gicks igenom.
- §5 **Ekonomisk rapport**
Gunnar meddelar att han inte kan sätta av de pengar, som styrelsen tidigare beslutat om, på ett separat konto. Likviditeten tillåter inte detta just nu.
- §6 **Klassfotbollen – Therese Fahlgren-Wallskog medverkade digitalt**
Lars-Åke varit med på ett digitalt möte med arbetsgruppen för klassfotbollen. Therese presenterade en PP-presentation över de steg som tagits i arbetet. Arbetsgruppen för klassfotbollen har kommit fram till att de, p.g.a pandemin, inte kan genomföra årets klassfotboll utan vill skjuta på det till våren 2022. I stället kan några prova-på-tillfällen hållas under t.ex maj månad för de barn som är klassfotbollens målgrupp. En oenig styrelse, ordförande deltog inte i beslutet, tog beslutet att pausa klassfotbollen 2021.
- §7 **Walking football – Therese Fahlgren-Wallskog medverkade digitalt**
Therese presenterade gåfotboll och frågade om TIK vill registrera en sektion med gåfotboll. Therese och Magnus fick i uppdrag att undersöka hur vi går vidare och sedan registrera detta under förutsättning att det inte medför några större kostnader.

§8 **Övriga rapporter**

- **Sportgrupp**

Herrlaget; Illo och Robban vill dela upp A1 och A2 i två träningsgrupper men det godkändes inte av sportgruppen då det inte finns några ledare till A2. Antalet spelare just nu motiverar inte heller en uppdelning.

Möte har hållits med Andreas Fäger om spelarna i P16. De kommer att träna tillsammans med A2 men ska vara ett eget lag.

F13 och F15/14 kommer att träna tillsammans men vara två separata lag. Detta upplägg stöds av styrelsen.

Damlaget har lite dåligt med spelare på träningarna.

Ingen återkoppling till styrelsen gällande presentation på instagram av nyförvärven i herrlaget.

- **Sponsorgrupp**

Diskussion om befintliga sponsorer. Thomas kollar med Irene så att hon kvarstår i sponsorsgruppen.

- **Ungdomsgrupp**

Inget möte har hållits. Mail har gått ut om serieanmälan.

§9 **Medlemsavgifter**

Magnus har börjat fakturera.

§10 **Utdrag ur polisens belastningsregister**

Fortfarande några som inte visat upp sitt utdrag. Inför säsongstart måste de, samt eventuella nya ledare, visa upp sina utdrag för Magnus.

§11 **Organisationskommittén**

Niklas och Camilla redogjorde för uppstartsmöte med Andreas Fäger/SISU samt visade den plan som finns för att arbeta framåt med dessa frågor.

Niklas, Magnus och Annelie tar fram ett förslag på vilka arbetsuppgifter den eventuellt tilltänkta "klubbchefen" ska ha.

§12 **Inför årsmötet**

Lars-Åke presenterade den verksamhetsberättelse för 2020 som han författat och den godkändes av styrelsen. Årsmötet kommer att hållas digitalt. Thomas sköter inbjudan till mötet och Annki mailar årsmötesdokumenten till Thomas.

§13 **Sverigelotter**

Beställs senare i vår. Tas upp på nästa möte.

§14 **Inkomna skrivelser**

Inget att rapportera.

§15 Att göra listan gicks igenom.

§16 **Övriga frågor**

Det finns två hjärtstartare på Töreshov. Fråga har kommit från Therese Fahlgren-Wallskog om en av dem kan flyttas till annat ställe i kommunen. Styrelsen beslutade att lämna hjärtstartaren till kommunen om de så vill.

VFF:s årsmöte hålls digitalt på lördag 20 februari. Magnus och Lars-Åke deltar digitalt.

§17 Nästa möte är årsmötet den 17 mars kl 18:30 digitalt med efterföljande styrelsemöte. Även detta digitalt.

§18 Mötet avslutades av ordförande.

Töreboda 2021-02-17

Vid protokollet

Annki Isaksson

Lars-Åke Bergman
Ordförande

Niklas Pettersson
Justeringsman